
 

 

                     REFERAT FAU Solheim Skole 
 
Tid: 24.04.2024 kl 18-19 
Sted: 2 etg. Solheim skole 

Tilstede: antall 17 stk 
 

Sak 1 Godkjenning av forrige referat.  

Saksopplysninger  

Kommentar /Vedtak OK  

 

Sak 2 Informasjon fra Rektor  

Saksopplysninger Resultater på Trivselsundersøkelse 5-7 trinn v/May  

Kommentar/ vedtak Ny utforming av undersøkelse som er mer utfordrende og 
sammenligne med tidligere år. Sammenlignes med nasjonalt og 
resten av Lørenskog. 
Alt fra 3 poeng og oppover er Rektor fornøyd med. Alt over 4,5 
er toppscore.  
 
Trivsel ligger mellom 3,8 til 4,4 
Støtte fra Lærer ligger mellom 3,9 til 4,4 
Støtte hjemmefra ligger mellom 3,9 til 4,6 
Vurdering for læring ligger mellom 3,7 til 4,3 
Læringskultur ligger mellom 2 til 4,2  
(jobbes mer med fra skolens side) 
Mestring ligger mellom 3,8 til 4,4 
Motivasjon ligger mellom 3,2 til 4,2 
Felles regler ligger mellom 3,7 til 4,5  
(jobbes mer med fra skolens side) 
Rektor fortalte om sin runde hun har hatt med klassene og 
gjennomgått regler for Solheim Skole, spesielt banning og 
skjellsord. Bannes det må elev ringe hjem til foreldre 
(informasjon om dette sendes ut til alle foreldre i Vigilo. 
Mobbing på skolen 7 til 19,7 % (OBS prosent på de under) 

• Mobbet av andre elever de siste mnd 6 % til 16,9 % 

• Mobbet av lærer 0 

• Mobbet digitalt 2% til 10,6 % 

 

 

Sak 3 Oppdatering fra 17 mai komitèen 



 

2 

Saksopplysninger 17 mai møte 6 mai evt et fellesmøte nærmere 17 mai.  
Togansvarlig Beathe og Tora sørger for å dele ut 
ledsagerbevis maks 4 per klasse. 
Info sendes ut fra 17 mai komiteen på Vigilo nærmere 17 
mai.   

Kommentar/ vedtak Ytret ønske om å kjøpe 2 paviljong telt a 990,- enstemmig 
vedtatt. Faktura sendes Fau.  

 

Sak 4 Natteravn 

Saksopplysninger Vi mangler Natteravner 11 mai oppmøte kl. 19 Kjennhallen. Info blir 
tilsendt alle som skal delta i forkant.  

Kommentar/ vedtak Alle oppfordres til å legge ut på spond/klassegrp på Facebook. 

 

Sak 5 Skolefotografering 

Saksopplysninger Tilbakemeldinger  
Rektor opplever at Smil Foto hadde en bedre pakke. De har også 
lagret bilder fra alle trinn og bilder som tas av elevene.  
Ønsker at man tar en runde på pris og litt mer kreativt 
opplegg/posisjon på fototagning.  
May tar dialog med fortsettelse av SMIL FOTO.  
Lima oppleves som noe dårligere kvalitet.  
Nytt tilbud fra Norsk skolefoto – Fryser priser i 3 år.  
 

Kommentar/ vedtak Enstemmig ønske om å fortsette med SMIL etter å ha testet LIMA 
foto. May har dialog med SMIL 

 

Sak 6 Eventuelt  

Saksopplysninger Trafikkvakt – kan vi også bruke besteforeldre? Må avklares med 
May 
Forkortet info legges ut på nytt på spond, samt legger opp neste 
års fordeling. Alle fordeler foreldre per klasse sammen med 
informasjon som sendes ut til klassen. Trafikkvakt info bør minnes 
på og legges ut jevnlig, 1g per halvår.  
 

Kommentar/ vedtak Neste møte flyttes til 5 juni.  
 

 
Lørenskog, 24. april 2024,  
Referent Wendy Sæthre 6C 
 


